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Protokół Nr XI/2024 

z XI Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu, która odbyła się  

w dniu 28 listopada 2024 roku  

w Urzędzie Miejskim w Łowiczu. 

 

Sesja rozpoczęła się o godzinie 13:07, a zakończyła się o godzinie 20:37. 

 

Ustawowa liczba Radnych - 21 

Obecnych na Sesji - 20 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad XI Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad Sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z X Sesji Rady Miejskiej. 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr LXVI/476/2022 Rady 

Miejskiej w Łowiczu z dnia 19 grudnia 2022 r. w sprawie zaproszenia do osiedlenia się 

na terenie Gminy Miasto Łowicz w ramach procedury repatriacyjnej jednej 

czteroosobowej, określonej imiennie, rodziny polskiego pochodzenia.  

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru radnych do Komisji Stypendialnej 

powoływanej przez Burmistrza Miasta Łowicza do rozpatrzenia wniosków o przyznanie 

stypendiów osobom zajmującym się twórczością artystyczną.  

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru radnych do Komisji powoływanej przez 

Burmistrza Miasta Łowicza do rozpatrzenia wniosków o przyznanie stypendiów 

sportowych, wniosków o przyznanie nagród i wyróżnień zawodnikom i trenerom 

za osiągnięcie wysokich wyników sportowych we współzawodnictwie międzynarodowym 

i krajowym w 2024 roku. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Programu Współpracy Miasta 

Łowicza z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie 

na rok 2025.  

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości 

gruntowej oddanej w użytkowanie wieczyste, położonej w Łowiczu, przy ul. 11-go 

Listopada, obręb Śródmieście, na rzecz jej użytkownika wieczystego.  

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości 

gruntowej położonej w Łowiczu w obrębie Małszyce przy ulicy Poznańskiej nr 116. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości 

gruntowej położonej w Łowiczu w obrębie Śródmieście przy ulicy 3 Maja. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwały NR LXXXII/572/2023 Rady 

Miejskiej w Łowiczu z dnia 26 października 2023 r. zmieniającej uchwałę w sprawie 

nadania Statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łowiczu.  

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr LXXXVII/613/2024 Rady 

Miejskiej w Łowiczu z dnia 29 lutego 2024 r. w sprawie określenia szczegółowych 

warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze, w tym za usługi sąsiedzkie 

oraz specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług 
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opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz szczegółowych warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat jak również trybu ich pobierania.  

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Miasta 

Łowicza na lata 2025-2028.  

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania 

Rodziny dla Miasta Łowicza na lata 2025-2027.  

15. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwalę Rady Miejskiej w Łowiczu 

nr III/16/2024 z dnia 28 maja 2024 r. w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie 

pasa drogowego dróg gminnych Miasta Łowicza na cele niezwiązane z budową, 

przebudową, remontem, utrzymaniem i ochroną dróg.  

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Opieki 

nad Zabytkami Miasta Łowicza na lata 2025 – 2028”.  

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zwiększenia zakresu działalności Spółki 

działającej pod nazwą Zakład Utrzymania Miasta sp. z o.o. z siedzibą w Łowiczu.  

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr X/65/2024 Rady Miejskiej 

w Łowiczu z dnia 30 października 2024 roku w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od środków transportowych.  

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Łowicza na lata 2024-2033.  

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Łowicza na rok 

2024.  

21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie pozostawienia bez rozpatrzenia petycji 

w sprawie pobierania odcisków palców przy wydawaniu dowodu osobistego. 

22. Interpelacje i zapytania. 

23. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach w okresie między Sesjami. 

24. Sprawy różne. 

25. Ustalenie terminu następnej Sesji Rady Miejskiej. 

26. Zakończenie obrad XI Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu. 

 

Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie obrad XI Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad Sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z X Sesji Rady Miejskiej. 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Opieki nad 

Zabytkami Miasta Łowicza na lata 2025 – 2028”.  

5. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach w okresie między Sesjami. 

6. Sprawy różne. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr LXVI/476/2022 Rady 

Miejskiej w Łowiczu z dnia 19 grudnia 2022 r. w sprawie zaproszenia do osiedlenia się 

na terenie Gminy Miasto Łowicz w ramach procedury repatriacyjnej jednej 

czteroosobowej, określonej imiennie, rodziny polskiego pochodzenia.  
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8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru radnych do Komisji Stypendialnej 

powoływanej przez Burmistrza Miasta Łowicza do rozpatrzenia wniosków o przyznanie 

stypendiów osobom zajmującym się twórczością artystyczną.  

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru radnych do Komisji powoływanej przez 

Burmistrza Miasta Łowicza do rozpatrzenia wniosków o przyznanie stypendiów 

sportowych, wniosków o przyznanie nagród i wyróżnień zawodnikom i trenerom 

za osiągnięcie wysokich wyników sportowych we współzawodnictwie międzynarodowym 

i krajowym w 2024 roku. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Programu Współpracy Miasta 

Łowicza z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie 

na rok 2025.  

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości 

gruntowej oddanej w użytkowanie wieczyste, położonej w Łowiczu, przy ul. 11-go 

Listopada, obręb Śródmieście, na rzecz jej użytkownika wieczystego.  

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości 

gruntowej położonej w Łowiczu w obrębie Małszyce przy ulicy Poznańskiej nr 116. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości 

gruntowej położonej w Łowiczu w obrębie Śródmieście przy ulicy 3 Maja. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwały NR LXXXII/572/2023 Rady 

Miejskiej w Łowiczu z dnia 26 października 2023 r. zmieniającej uchwałę w sprawie 

nadania Statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łowiczu.  

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr LXXXVII/613/2024 Rady 

Miejskiej w Łowiczu z dnia 29 lutego 2024 r. w sprawie określenia szczegółowych 

warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze, w tym za usługi sąsiedzkie 

oraz specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług 

opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz szczegółowych warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat jak również trybu ich pobierania.  

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Miasta 

Łowicza na lata 2025-2028.  

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania 

Rodziny dla Miasta Łowicza na lata 2025-2027.  

18. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwalę Rady Miejskiej w Łowiczu 

nr III/16/2024 z dnia 28 maja 2024 r. w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie 

pasa drogowego dróg gminnych Miasta Łowicza na cele niezwiązane z budową, 

przebudową, remontem, utrzymaniem i ochroną dróg.  

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zwiększenia zakresu działalności Spółki 

działającej pod nazwą Zakład Utrzymania Miasta sp. z o.o. z siedzibą w Łowiczu.  

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr X/65/2024 Rady Miejskiej 

w Łowiczu z dnia 30 października 2024 roku w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od środków transportowych.  

21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Łowicza na lata 2024-2033.  
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22. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Łowicza na rok 

2024.  

23. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie pozostawienia bez rozpatrzenia petycji 

w sprawie pobierania odcisków palców przy wydawaniu dowodu osobistego. 

24. Interpelacje i zapytania. 

25. Ustalenie terminu następnej Sesji Rady Miejskiej. 

26. Zakończenie obrad XI Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu. 

 

Ad. 1.  

Otwarcia obrad XI Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu dokonała Przewodnicząca Rady 

Miejskiej Zofia Wielemborek.  

 

Powitała Burmistrza Miasta pana Mariusza Siewierę, Zastępcę Burmistrza Pana Jacka Kłosa, 

pana Pawła Piętę Prezesa Łowickiej Spółdzielni Mieszkaniowej, panią Katarzynę Skierską-

Piętę Sekretarz Miasta, pana Arkadiusza Podsędka Skarbnika Miasta, radczynię prawna Anetę 

Stefańską, Naczelników Wydziałów, Dyrektorów jednostek organizacyjnych miasta, 

pracowników Urzędu Miejskiego, przedstawicieli mediów, przedstawicieli stowarzyszeń 

i organizacji pozarządowych. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że na Sesji Rady Miejskiej 

obecnych jest 20 Radnych, wobec czego obrady sesji będą prawomocne. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek poinformowała, że obrady sesji 

są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania 

obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na portalu posiedzenia.pl/lowicz 

(podstawa prawna: art. 20 ust. 1b ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym). 

W związku z tym przypomniała o przestrzeganiu zasad ochrony danych osobowych i dóbr 

osobistych, a w szczególności prosiła o nie używanie imion i nazwisk oraz innych danych 

mogących posłużyć do identyfikacji osób, które nie pełnią funkcji publicznych i nie wyraziły 

zgody na ich ujawnienie. 

 

Ad. 2. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że proponowany porządek 

obrad XI Sesji wraz z projektami uchwał został przesłany wszystkim zaproszonym. 

 

Pan Mariusz Siewiera Burmistrz Miasta poprosił o przeniesienie punktu 16 Rozpatrzenie 

projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami Miasta 

Łowicza na lata 2025 – 2028” do punktu 4. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że jest kworum 

i zaproponowała głosowanie zmiany porządku obrad polegającej na przesunięciu punktu 16 

"Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Opieki nad 

Zabytkami Miasta Łowicza na lata 2025 – 2028”” do punktu 4. 
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1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radna Dorota Chylińska głosowała „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Kamil Górski głosował „za”. 

5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

6. Radny Jacek Kaźmierski głosował „za”. 

7. Radny Bogdan Kostrzewa głosował „za”. 

8. Radny Hubert Krajewski głosował „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Maciej Pochwała głosował „za”. 

11. Radny Sebastian Popiel głosował „za”. 

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann nie brała udziału w głosowaniu (nieobecna). 

13. Radny Tomasz Rudnicki głosował „za”. 

14. Radna Iwona Sokół głosowała „za”. 

15. Radny Szymon Szaleniec głosował „za”. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak głosowała „za”. 

17. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

18. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska zmieniła 

porządek sesji jednogłośnie. 

 

Pan Mariusz Siewiera Burmistrz Miasta poprosił o przeniesienie punktu 23 „Informacja 

Burmistrza Miasta o działaniach w okresie między Sesjami” do punktu 5 oraz punktu 24 

„Sprawy różne” do punktu 6. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że jest kworum 

i zaproponowała głosowanie zmiany porządku obrad polegającej na przesunięciu punktów –  

23 Informacja Burmistrza Miasta o działaniach w okresie między Sesjami do pkt 5 i punktu 24 

Sprawy różne do pkt 6.  

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radna Dorota Chylińska głosowała „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Kamil Górski głosował „za”. 

5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

6. Radny Jacek Kaźmierski głosował „za”. 

7. Radny Bogdan Kostrzewa głosował „za”. 

8. Radny Hubert Krajewski głosował „za”. 
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9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Maciej Pochwała głosował „za”. 

11. Radny Sebastian Popiel głosował „za”. 

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann nie brała udziału w głosowaniu (nieobecna). 

13. Radny Tomasz Rudnicki głosował „za”. 

14. Radna Iwona Sokół głosowała „za”. 

15. Radny Szymon Szaleniec głosował „za”. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak głosowała „za”. 

17. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

18. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński „wstrzymał się” od głosu. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

19 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący” 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska zmieniła 

porządek sesji większością głosów. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek poprosiła o wprowadzenie do porządku 

obrad autopoprawki do projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Łowicza na lata 2024-2033. 

(stanowi załącznik) 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że jest kworum 

i zaproponowała głosowanie wprowadzenia do porządku obrad autopoprawki do projektu 

uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Łowicza na lata 

2024-2033. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radna Dorota Chylińska głosowała „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Kamil Górski głosował „za”. 

5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

6. Radny Jacek Kaźmierski głosował „za”. 

7. Radny Bogdan Kostrzewa głosował „za”. 

8. Radny Hubert Krajewski głosował „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Maciej Pochwała głosował „za”. 

11. Radny Sebastian Popiel głosował „za”. 

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann nie brała udziału w głosowaniu (nieobecna). 

13. Radny Tomasz Rudnicki głosował „za”. 

14. Radna Iwona Sokół głosowała „za”. 

15. Radny Szymon Szaleniec głosował „za”. 
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16. Radna Katarzyna Tadeusiak głosowała „za”. 

17. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

18. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński „wstrzymał się” od głosu. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

19 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący” 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że projekt autopoprawka 

została wprowadzona do porządku obrad bezwzględną większością głosów. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek poprosiła o wprowadzenie do porządku 

obrad autopoprawki do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Łowicza 

na rok 2024. 

(stanowi załącznik) 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że jest kworum 

i zaproponowała głosowanie wprowadzenia do porządku obrad autopoprawki do projektu 

uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Łowicza na rok 2024. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radna Dorota Chylińska głosowała „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Kamil Górski głosował „za”. 

5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

6. Radny Jacek Kaźmierski głosował „za”. 

7. Radny Bogdan Kostrzewa głosował „za”. 

8. Radny Hubert Krajewski głosował „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Maciej Pochwała głosował „za”. 

11. Radny Sebastian Popiel głosował „za”. 

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann nie brała udziału w głosowaniu (nieobecna). 

13. Radny Tomasz Rudnicki głosował „za”. 

14. Radna Iwona Sokół głosowała „za”. 

15. Radny Szymon Szaleniec głosował „za”. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak głosowała „za”. 

17. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

18. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński „wstrzymał się” od głosu. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

19 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujących” 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że projekt autopoprawka 

została wprowadzona do porządku obrad bezwzględną większością głosów. 

 

Radny Bogdan Kostrzewa zgłosił wniosek o zdjęcie z porządku obrad punktu 10 

„Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości 

gruntowej położonej w Łowiczu w obrębie Śródmieście przy ulicy 3 Maja”. 

 

W dyskusji wzięli udział: radny Lech Aniszewski, radny Bogdan Kostrzewa, radny Hubert 

Krajewski, radny Michał Zieliński, radny Tomasz Rudnicki. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że jest kworum 

i zaproponowała głosowanie zmiany porządku obrad polegającego na zdjęciu z porządku obrad 

punktu 10 "Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży 

nieruchomości gruntowej położonej w Łowiczu w obrębie Śródmieście przy ulicy 3 Maja". 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „przeciw”. 

2. Radna Dorota Chylińska głosowała „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Kamil Górski „wstrzymał się” od głosu. 

5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

6. Radny Jacek Kaźmierski głosował „za”. 

7. Radny Bogdan Kostrzewa głosował „za”. 

8. Radny Hubert Krajewski głosował „przeciw”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Maciej Pochwała głosował „przeciw”. 

11. Radny Sebastian Popiel głosował „za”. 

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann nie brała udziału w głosowaniu (nieobecna). 

13. Radny Tomasz Rudnicki głosował „przeciw”. 

14. Radna Iwona Sokół głosowała „przeciw”. 

15. Radny Szymon Szaleniec głosował „za”. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak głosowała „za”. 

17. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

18. Radny Jakub Wolski „wstrzymał się” od głosu. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „przeciw”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „przeciw”. 

 

11 „za”, 7 „przeciw”, 2 „wstrzymujące” 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że projekt uchwały został 

zdjęty z porządku obrad bezwzględną większością głosów. 
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Ad. 3 

Protokoły z X Sesji został wyłożony w Biurze Rady Miejskiej oraz na sali obrad. Radni innych 

propozycji oraz uwag nie zgłosili. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że skoro uwag 

nie zgłoszono, protokół został przyjęty bez zmian. 

 

Ad. 4 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami 

Miasta Łowicza na lata 2025 – 2028” – przedstawił pan Paweł Gawroński Naczelnik Wydziału 

Spraw Komunalnych oraz pani Agnieszka Skrabut przedstawicielka firmy EKO-GEO GLOB. 

(stanowi załącznik) 

 

W dyskusji wzięli udział: radny Jacek Kaźmierski, pan Mariusz Siewiera Burmistrz Miasta, 

radny Robert Wójcik, pan Paweł Gawroński Naczelnik Wydziału Spraw Komunalnych, radny 

Dorota Chylińska. 

 

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił przewodniczący komisji radny 

Jakub Wolski. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że jest kworum 

i zaproponowała głosowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu 

Opieki nad Zabytkami Miasta Łowicza na lata 2025 – 2028”. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radna Dorota Chylińska głosowała „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Kamil Górski głosował „za”. 

5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

6. Radny Jacek Kaźmierski „wstrzymał się” od głosu. 

7. Radny Bogdan Kostrzewa „wstrzymał się” od głosu. 

8. Radny Hubert Krajewski głosował „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Maciej Pochwała głosował „za”. 

11. Radny Sebastian Popiel głosował „za”. 

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann nie brała udziału w głosowaniu (nieobecna). 

13. Radny Tomasz Rudnicki głosował „za”. 

14. Radna Iwona Sokół głosowała „za”. 

15. Radny Szymon Szaleniec głosował „za”. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak „wstrzymała się” od głosu. 

17. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

18. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński „wstrzymał się” od głosu. 
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21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

16 „za”, 0 „przeciw”, 4 „wstrzymujące” 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska podjęła 

większością głosów 

UCHWAŁĘ XI/70/2024 

 

Ad. 5 

Informacja Burmistrza Miasta o działaniach w okresie między Sesjami. 

(stanowi załącznik) 

 

W dyskusji wzięli udział: radny Michał Zieliński, radny Tomasz Rudnicki, radny Robert 

Wójcik, pan Mariusz Siewiera Burmistrz Miasta, radna Dorota Chylińska, wiceprzewodniczący 

Rady Miejskiej Krzysztof Olko, radny Sebastian Popiel, radny Jakub Wolski. 

 

Radny Jakub Wolski złożył wniosek o zamknięcie dyskusji. 

 

W dyskusji wzięli udział radni, którzy zgłosili się przed złożeniem wniosku o zamknięcie 

dyskusji: radny Szymon Szaleniec, radny Tadeusz Żaczek. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że jest kworum 

i zaproponowała głosowanie wniosku radnego Jakuba Wolskiego o zamknięcie dyskusji. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radna Dorota Chylińska głosowała „przeciw”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Kamil Górski głosował „za”. 

5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

6. Radny Jacek Kaźmierski „wstrzymał się” od głosu. 

7. Radny Bogdan Kostrzewa głosował „przeciw”; 

8. Radny Hubert Krajewski głosował „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Maciej Pochwała głosował „za”. 

11. Radny Sebastian Popiel głosował „przeciw”. 

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann nie brała udziału w głosowaniu (nieobecna). 

13. Radny Tomasz Rudnicki głosował „za”. 

14. Radna Iwona Sokół głosowała „za”. 

15. Radny Szymon Szaleniec głosował „przeciw”. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak głosowała „przeciw”, 

17. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

18. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „przeciw”, 
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21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

13 „za”, 6 „przeciw”, 1 „wstrzymujący” 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że wniosek został przyjęty 

większością głosów. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska przyjęła 

Informację Burmistrza Miasta o działaniach w okresie między Sesjami. 

 

Ad. 6 

Sprawy różne.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek poinformowała, że do Rady Miejskiej 

wpłynęły następujące pisma: 

− sprawozdanie z Gminnego Programu Opieki nad zabytkami Miasta Łowicza na lata 

2020-2023 za lata 2022-2023; 

− wezwanie do usunięcia naruszenia prawa z powodu uchwały nr X/68/2024 z dnia 

30 października 2024 r. (Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek 

przekazała wniosek do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji); 

− pismo z Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa Narodowego dot. zwiększenia dotacji dla 

Diecezji Łowickiej przeznaczonej na pokrycie kosztów zadania pn. Łowicz, bazylika 

katedralna pw. Wniebowzięcia NMP, (XVII w.): wykonanie generalnego remontu 

dachu wraz z naprawą więźby dachowej – etap I nawa południowa; 

− pismo z Łódzkiego Urzędu Wojewódzkiego w sprawie nieprawidłowości w uchwale 

w sprawie rozstrzygnięcia skargi (brak pouczenia); 

− pismo z Zakładu Utrzymania Miasta o planowanych działaniach w związku z uchwałą 

Rady Miejskiej w Łowiczu z dnia 30.10.2024 r. w sprawie zatwierdzenia stanowiska 

Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łowiczu z kontroli kompleksowej w Zakładzie 

Utrzymania Miasta. 

(stanowią załącznik) 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek poinformowała, że obecnie klub 

radnych Prawo i Sprawiedliwość nie ma przedstawicieli w Komisji Rewizyjnej oraz Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji i poprosiła o zgłoszenie kandydatów do niej bądź do Biura Rady. 

 

W sprawach różnych głos zabrali: pan Mariusz Siewiera Burmistrz Miasta, 

wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Grzegorz Durka, radny Michał Zieliński, pan Krystian 

Cipiński prezes stowarzyszenia Łączy nas Łowicz, radny Jakub Wolski, radny Szymon 

Szaleniec, pan Paweł Gawroński naczelnik Wydziału Spraw Komunalnych, radny Tomasz 

Rudnicki, radny Jacek Kaźmierski, radny Hubert Krajewski, radny Lech Aniszewski. 
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Poruszone zostały tematy dotyczące: oddania do użytku bloku przy ul. Kwiatowej, remontu 

ulicy Czajki, wymiany oświetlenia miejskiego,  Choinki Miejskiej organizowanej przez miasto, 

możliwości przejazdu ul. Szkolną w trakcie budowy ronda w ul. Ułańskiej, organizacji imprezy 

charytatywnej Gwiazdy na Gwiazdkę, zlikwidowanego biletomatu MZK na Zatorzu, potrzeby 

ujednolicenia herbu miasta na banerach miejskich, naprawy ławek przed dworcem, pomocy 

dla zalanego w czasie powodzi we Francji miasta partnerskiego Montoire-sur-le-Loir, popsutej 

toalety w parku Błonie, montażu urządzeń odstraszających ptaki pod wiaduktem, stojaków 

na rowery przy dworcu PKP, działki na ulicy 3 maja proponowanej do sprzedaży, przekazania 

budynku na zapleczu stadionu dla KS Pelikan, organizacji ruchu przy Szkole Podstawowej 

nr 2, nie wybudowania kanalizacji sanitarnej na ul. Przemysłowej, prośby mieszkańców 

ul. Przemysłowej o ograniczenie ruchu wózków widłowych (duży hałas), możliwości 

wykonania pomiarów hałasu jaki generuje mleczarnia, przejścia dla pieszych przy 

ul. Arkadyjskiej, przejścia dla pieszych na skrzyżowaniu ul. Poznańskiej z ul. Chełmońskiego, 

objęcia przez Burmistrza Miasta Łowicza patronatu honorowego nad imprezą Gwiazdy 

na Gwiazdkę, kontenera na śmieci przy os. Noakowskiego, podziału działki na ul. Grabowej, 

placu zabaw na ul. Arkadyjskiej, dostosowania działania oświetlenia miejskiego do pór roku, 

kosztorysu wymiany oświetlenia w całym mieście, budowy ulicy równoległej do ulicy 

Klickiego (wycena i wykup działek). 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek ogłosiła przerwę do godziny 16:45. 

 

Przerwa trwała od godziny 15:53 do godziny 16:55. 

Po przerwie. 

 

Ad. 7 

Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr LXVI/476/2022 Rady Miejskiej 

w Łowiczu z dnia 19 grudnia 2022 r. w sprawie zaproszenia do osiedlenia się na terenie 

Gminy Miasto Łowicz w ramach procedury repatriacyjnej jednej czteroosobowej, 

określonej imiennie, rodziny polskiego pochodzenia – przedstawiła pani Katarzyna 

Skierska-Pięta Sekretarz Miasta. 

(stanowi załącznik) 

 

Radni pytań, uwag nie zgłosili. 

 

Opinię Komisji Społecznej – przedstawiła przewodnicząca komisji radna Katarzyna Tadeusiak. 

Opinię Komisji Mieszkaniowej i Socjalnej – przedstawił przewodniczący komisji radny Michał 

Zieliński. 

(stanowią załącznik) 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że jest kworum 

i zaproponowała głosowanie projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwały 

Nr LXVI/476/2022 Rady Miejskiej w Łowiczu z dnia 19 grudnia 2022 r. w sprawie 

zaproszenia do osiedlenia się na terenie Gminy Miasto Łowicz w ramach procedury 
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repatriacyjnej jednej czteroosobowej, określonej imiennie, rodziny polskiego 

pochodzenia. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radna Dorota Chylińska głosowała „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Kamil Górski głosował „za”. 

5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

6. Radny Jacek Kaźmierski głosował „za”. 

7. Radny Bogdan Kostrzewa głosował „za”. 

8. Radny Hubert Krajewski głosował „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Maciej Pochwała głosował „za”. 

11. Radny Sebastian Popiel głosował „za”. 

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann nie brała udziału w głosowaniu (nieobecna). 

13. Radny Tomasz Rudnicki głosował „za”. 

14. Radna Iwona Sokół głosowała „za”. 

15. Radny Szymon Szaleniec głosował „za”. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak głosowała „za”. 

17. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

18. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

  20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie 

UCHWAŁĘ XI/71/2024 

 

Ad. 8 

Projekt uchwały w sprawie wyboru radnych do Komisji Stypendialnej powoływanej 

przez Burmistrza Miasta Łowicza do rozpatrzenia wniosków o przyznanie stypendiów 

osobom zajmującym się twórczością artystyczną – przedstawiła pani Sylwia Cybulska-

Krześlak Naczelnik Wydziału Współpracy, Kultury, Sportu i Turystyki. 

(stanowi załącznik) 

 

W dyskusji wzięli udział: radny Michał Zieliński, pani Sylwia Cybulska-Krześlak Naczelnik 

Wydziału Współpracy, Kultury, Sportu i Turystyki, radna Dorota Chylińska. 

 

Radny Hubert Krajewski zgłosił kandydaturę radnego Tadeusza Żaczka. 

Radny Tadeusz Żaczek wyraził zgodę na kandydowanie. 
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Radny Jakub Wolski zgłosił kandydaturę radnej Katarzyny Tadeusiak. 

Radna Katarzyna Tadeusiak wyraziła zgodę na kandydowanie. 

Radny Maciej Pochwała zgłosił kandydaturę radnego Tomasza Rudnickiego. 

Radny Tomasz Rudnicki wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Radny Krzysztof Olko zgłosił kandydaturę radnego Szymona Szaleńca. 

Radny Szymon Szaleniec wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że jest kworum 

i zaproponował głosowanie zamknięcia listy kandydatów. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radna Dorota Chylińska głosowała „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Kamil Górski głosował „za”. 

5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

6. Radny Jacek Kaźmierski głosował „za”. 

7. Radny Bogdan Kostrzewa głosował „za”. 

8. Radny Hubert Krajewski głosował „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Maciej Pochwała głosował „za”. 

11. Radny Sebastian Popiel głosował „za”. 

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann nie brała udziału w głosowaniu (nieobecna). 

13. Radny Tomasz Rudnicki głosował „za”. 

14. Radna Iwona Sokół głosowała „za”. 

15. Radny Szymon Szaleniec głosował „za”. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak głosowała „za”. 

17. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

18. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

  20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska 

jednogłośnie zamknęła listę kandydatów.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że jest kworum 

i zaproponował głosowanie kandydatów do komisji. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował na: Tadeusz Żaczek, Tomasz Rudnicki. 

2. Radna Dorota Chylińska głosowała na: Katarzyna Tadeusiak, Szymon Szaleniec. 
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3. Radny Grzegorz Durka głosował na: Tadeusz Żaczek, Katarzyna Tadeusiak, Szymon 

Szaleniec. 

4. Radny Kamil Górski głosował na: Katarzyna Tadeusiak. 

5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował na: Tadeusz Żaczek, Katarzyna Tadeusiak, Szymon 

Szaleniec. 

6. Radny Jacek Kaźmierski głosował na: Tadeusz Żaczek, Katarzyna Tadeusiak, 

Szymon Szaleniec. 

7. Radny Bogdan Kostrzewa głosował na: Tadeusz Żaczek, Katarzyna Tadeusiak, 

Szymon Szaleniec. 

8. Radny Hubert Krajewski głosował na: Tadeusz Żaczek, Tomasz Rudnicki. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował na: Tadeusz Żaczek, Katarzyna Tadeusiak, Szymon 

Szaleniec. 

10. Radny Maciej Pochwała głosował na: Tomasz Rudnicki. 

11. Radny Sebastian Popiel głosował na: Tadeusz Żaczek, Katarzyna Tadeusiak, Szymon 

Szaleniec. 

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann nie brała udziału w głosowaniu (nieobecna). 

13. Radny Tomasz Rudnicki głosował na: Tomasz Rudnicki. 

14. Radna Iwona Sokół głosowała na: Tomasz Rudnicki. 

15. Radny Szymon Szaleniec głosował na: Tadeusz Żaczek, Katarzyna Tadeusiak, 

Szymon Szaleniec. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak głosowała na: Tadeusz Żaczek, Katarzyna Tadeusiak, 

Szymon Szaleniec. 

17. Radna Zofia Wielemborek głosowała na: Tadeusz Żaczek, Katarzyna Tadeusiak, 

Szymon Szaleniec. 

18. Radny Jakub Wolski głosował na: Tadeusz Żaczek, Katarzyna Tadeusiak. 

19. Radny Robert Wójcik głosował na: Tadeusz Żaczek, Szymon Szaleniec. 

20. Radny Michał Zieliński głosował na: Tadeusz Żaczek, Katarzyna Tadeusiak, Szymon 

Szaleniec. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował na: Tadeusz Żaczek, Katarzyna Tadeusiak, Szymon 

Szaleniec. 

 

Radny Tadeusz Żaczek – 15 głosów; 

Radna Katarzyna Tadeusiak – 14 głosów; 

Radny Szymon Szaleniec – 12 głosów; 

Radny Tomasz Rudnicki – 6 głosów.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska wybrała 

do komisji: radnego Tadeusza Żaczka, radną Katarzynę Tadeusiak i radnego Szymona 

Szaleńca. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że jest kworum 

i zaproponowała głosowanie projektu uchwały w sprawie wyboru radnych: Tadeusz 

Żaczek, Katarzyna Tadeusiak, Szymon Szaleniec do Komisji Stypendialnej powoływanej 
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przez Burmistrza Miasta Łowicza do rozpatrzenia wniosków o przyznanie stypendiów 

osobom zajmującym się twórczością artystyczną. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radna Dorota Chylińska głosowała „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Kamil Górski głosował „za”. 

5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

6. Radny Jacek Kaźmierski głosował „za”. 

7. Radny Bogdan Kostrzewa głosował „za”. 

8. Radny Hubert Krajewski głosował „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Maciej Pochwała głosował „za”. 

11. Radny Sebastian Popiel głosował „za”. 

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann nie brała udziału w głosowaniu (nieobecna). 

13. Radny Tomasz Rudnicki głosował „za”. 

14. Radna Iwona Sokół głosowała „za”. 

15. Radny Szymon Szaleniec głosował „za”. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak głosowała „za”. 

17. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

18. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

  20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie 

UCHWAŁĘ XI/72/2024 

 

Ad. 9 

Projekt uchwały w sprawie wyboru radnych do Komisji powoływanej przez Burmistrza 

Miasta Łowicza do rozpatrzenia wniosków o przyznanie stypendiów sportowych, 

wniosków o przyznanie nagród i wyróżnień zawodnikom i trenerom za osiągnięcie 

wysokich wyników sportowych we współzawodnictwie międzynarodowym i krajowym 

w 2024 roku – przedstawiła pani Sylwia Cybulska-Krześlak Naczelnik Wydziału Współpracy, 

Kultury, Sportu i Turystyki. 

(stanowi załącznik) 

 

W dyskusji wzięli udział: radna Dorota Chylińska, pani Sylwia Cybulska-Krześlak Naczelnik 

Wydziału Współpracy, Kultury, Sportu i Turystyki. 

 

Radny Bogdan Kostrzewa zgłosił kandydaturę radnego Jacka Kaźmierskiego. 
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Radny Jacek Kaźmierski wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Radny Sebastian Popiel zgłosił kandydaturę radnego Krzysztofa Olko. 

Radny Krzysztof Olko wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Radny Hubert Krajewski zgłosił kandydaturę radnego Macieja Pochwały. 

Radny Maciej Pochwała wyraził zgodę. 

 

Radny Jakub Wolski zgłosił kandydaturę radnego Kamila Górskiego. 

Radny Kamil Górski wyraził zgodę. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że jest kworum 

i zaproponował głosowanie zamknięcia listy kandydatów. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radna Dorota Chylińska głosowała „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Kamil Górski głosował „za”. 

5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

6. Radny Jacek Kaźmierski głosował „za”. 

7. Radny Bogdan Kostrzewa głosował „za”. 

8. Radny Hubert Krajewski głosował „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Maciej Pochwała głosował „za”. 

11. Radny Sebastian Popiel głosował „za”. 

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann nie brała udziału w głosowaniu (nieobecna). 

13. Radny Tomasz Rudnicki głosował „za”. 

14. Radna Iwona Sokół głosowała „za”. 

15. Radny Szymon Szaleniec głosował „za”. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak głosowała „za”. 

17. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

18. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska 

jednogłośnie zamknęła listę kandydatów.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że jest kworum 

i zaproponował głosowanie kandydatów do komisji. 
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1. Radny Lech Aniszewski głosował na: Maciej Pochwała, Kamil Górski.  

2. Radna Dorota Chylińska głosowała na: Jacek Kaźmierski, Krzysztof Olko. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował na: Jacek Kaźmierski, Krzysztof Olko. 

4. Radny Kamil Górski głosował na: Jacek Kaźmierski, Kamil Górski. 

5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował na: Jacek Kaźmierski, Krzysztof Olko. 

6. Radny Jacek Kaźmierski głosował na: Jacek Kaźmierski, Krzysztof Olko. 

7. Radny Bogdan Kostrzewa głosował na: Jacek Kaźmierski, Kamil Górski. 

8. Radny Hubert Krajewski głosował na: Maciej Pochwała, Kamil Górski. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował na: Jacek Kaźmierski, Krzysztof Olko. 

10. Radny Maciej Pochwała głosował na: Maciej Pochwała, 

11. Radny Sebastian Popiel głosował na: Jacek Kaźmierski, Krzysztof Olko. 

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann nie brała udziału w głosowaniu (nieobecna). 

13. Radny Tomasz Rudnicki głosował na: Maciej Pochwała, Kamil Górski. 

14. Radna Iwona Sokół głosowała na: Maciej Pochwała, Kamil Górski. 

15. Radny Szymon Szaleniec głosował na: Jacek Kaźmierski, Krzysztof Olko. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak głosowała na: Jacek Kaźmierski, Kamil Górski. 

17. Radna Zofia Wielemborek głosowała na: Jacek Kaźmierski, Krzysztof Olko. 

18. Radny Jakub Wolski głosował na: Jacek Kaźmierski, Kamil Górski. 

19. Radny Robert Wójcik głosował na: Maciej Pochwała, Kamil Górski. 

20. Radny Michał Zieliński głosował na: Jacek Kaźmierski, Krzysztof Olko. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował na: Maciej Pochwała, Kamil Górski. 

 

Radny Jacek Kaźmierski – 13 głosów; 

Radna Kamil Górski – 10 głosów; 

Radny Krzysztof Olko – 9 głosów; 

Radny Maciej Pochwała – 7 głosów.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska wybrała 

do komisji: radnego Jacka Kaźmierskiego i radnego Kamila Górskiego.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że jest kworum 

i zaproponowała głosowanie projektu uchwały w sprawie wyboru radnych: Jacek 

Kaźmierski, Kamil Górski do Komisji powoływanej przez Burmistrza Miasta Łowicza 

do rozpatrzenia wniosków o przyznanie stypendiów sportowych, wniosków o przyznanie 

nagród i wyróżnień zawodnikom i trenerom za osiągnięcie wysokich wyników sportowych 

we współzawodnictwie międzynarodowym i krajowym w 2024 roku. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radna Dorota Chylińska głosowała „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Kamil Górski głosował „za”. 

5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

6. Radny Jacek Kaźmierski głosował „za”. 

7. Radny Bogdan Kostrzewa głosował „za”. 
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8. Radny Hubert Krajewski głosował „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Maciej Pochwała głosował „za”. 

11. Radny Sebastian Popiel głosował „za”. 

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann nie brała udziału w głosowaniu (nieobecna). 

13. Radny Tomasz Rudnicki głosował „za”. 

14. Radna Iwona Sokół głosowała „za”. 

15. Radny Szymon Szaleniec głosował „za”. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak głosowała „za”. 

17. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

18. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

 20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie 

UCHWAŁĘ XI/73/2024 

 

Ad. 10 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Programu Współpracy Miasta Łowicza 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy 

z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 

2025 – przedstawiła pani Izabela Banaszkiewicz Kierownik Referatu Współpracy w Wydziale 

Współpracy, Kultury, Sportu i Turystyki 

(stanowi załącznik) 

 

W dyskusji wzięli udział: radny Robert Wójcik, pani Izabela Banaszkiewicz kierownik Referatu 

Współpracy w Wydziale Współpracy, Kultury, Sportu i Turystyki, radny Szymon Szaleniec. 

 

Opinię Komisji Społecznej – przedstawiła przewodnicząca komisji radna Katarzyna Tadeusiak.  

(stanowi załącznik) 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że jest kworum 

i zaproponowała głosowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Programu 

Współpracy Miasta Łowicza z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na rok 2025. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radna Dorota Chylińska głosowała „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 
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4. Radny Kamil Górski głosował „za”. 

5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

6. Radny Jacek Kaźmierski głosował „za”. 

7. Radny Bogdan Kostrzewa głosował „za”. 

8. Radny Hubert Krajewski głosował „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Maciej Pochwała głosował „za”. 

11. Radny Sebastian Popiel głosował „za”. 

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann nie brała udziału w głosowaniu (nieobecna). 

13. Radny Tomasz Rudnicki głosował „za”. 

14. Radna Iwona Sokół głosowała „za”. 

15. Radny Szymon Szaleniec „wstrzymał się” od głosu. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak głosowała „za”. 

17. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

18. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

 19 „za”,  0 „przeciw”,  1 „wstrzymujący” 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska podjęła 

większością głosów 

UCHWAŁĘ XI/74/2024 

 

Ad. 11 

Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej 

oddanej w użytkowanie wieczyste, położonej w Łowiczu, przy ul. 11-go Listopada, obręb 

Śródmieście, na rzecz jej użytkownika wieczystego – przedstawiła pani Agnieszka 

Karczewska Naczelnik Wydziału Gospodarki Gruntami, Planowania Przestrzennego 

i Rolnictwa. 

(stanowi załącznik) 

 

Radni pytań, uwag nie zgłosili. 

 

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił przewodniczący komisji radny 

Jakub Wolski. 

(stanowi załącznik) 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że jest kworum 

i zaproponowała głosowanie projektu uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży 

nieruchomości gruntowej oddanej w użytkowanie wieczyste, położonej w Łowiczu, przy 

ul. 11-go Listopada, obręb Śródmieście, na rzecz jej użytkownika wieczystego. 
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1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radna Dorota Chylińska głosowała „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Kamil Górski głosował „za”. 

5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

6. Radny Jacek Kaźmierski głosował „za”. 

7. Radny Bogdan Kostrzewa głosował „za”. 

8. Radny Hubert Krajewski głosował „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Maciej Pochwała głosował „za”. 

11. Radny Sebastian Popiel głosował „za”. 

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann nie brała udziału w głosowaniu (nieobecna). 

13. Radny Tomasz Rudnicki głosował „za”. 

14. Radna Iwona Sokół głosowała „za”. 

15. Radny Szymon Szaleniec głosował „za”. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak głosowała „za”. 

17. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

18. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

 20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie 

UCHWAŁĘ XI/75/2024 

 

Ad. 12 

Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej 

położonej w Łowiczu w obrębie Małszyce przy ulicy Poznańskiej nr 116 – przedstawiła 

pani Agnieszka Karczewska Naczelnik Wydziału Gospodarki Gruntami, Planowania 

Przestrzennego i Rolnictwa. 

(stanowi załącznik) 

 

W dyskusji wzięli udział: radny Szymon Szaleniec, pani Agnieszka Karczewska Naczelnik 

Wydziału Gospodarki Gruntami, Planowania Przestrzennego i Rolnictwa. 

 

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił przewodniczący komisji radny 

Jakub Wolski. 

(stanowi załącznik) 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że jest kworum 

i zaproponowała głosowanie projektu uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży 
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nieruchomości gruntowej położonej w Łowiczu w obrębie Małszyce przy ulicy 

Poznańskiej nr 116. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radna Dorota Chylińska głosowała „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Kamil Górski głosował „za”. 

5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

6. Radny Jacek Kaźmierski głosował „za”. 

7. Radny Bogdan Kostrzewa głosował „za”. 

8. Radny Hubert Krajewski głosował „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Maciej Pochwała głosował „za”. 

11. Radny Sebastian Popiel głosował „za”. 

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann nie brała udziału w głosowaniu (nieobecna). 

13. Radny Tomasz Rudnicki głosował „za”. 

14. Radna Iwona Sokół głosowała „za”. 

15. Radny Szymon Szaleniec głosował „za”. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak głosowała „za”. 

17. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

18. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie 

UCHWAŁĘ XI/76/2024 

 

Ad. 13 

Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały NR LXXXII/572/2023 Rady Miejskiej 

w Łowiczu z dnia 26 października 2023 r. zmieniającej uchwałę w sprawie nadania 

Statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łowiczu – przedstawiła pani Urszula 

Markowicz Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej. 

(stanowi załącznik) 

 

W dyskusji wzięli udział: przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek, pani Urszula 

Markowicz Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej, radna Dorota Chylińska, radny 

Robert Wójcik, radny Michał Zieliński, radny Szymon Szaleniec, pani Katarzyna Skierska-

Pięta Sekretarz Miasta. 
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Opinię Komisji Mieszkaniowej i Socjalnej – przedstawił przewodniczący komisji radny Michał 

Zieliński. 

(stanowi załącznik) 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że jest kworum 

i zaproponowała głosowanie projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwały 

NR LXXXII/572/2023 Rady Miejskiej w Łowiczu z dnia 26 października 2023 r. 

zmieniającej uchwałę w sprawie nadania Statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Łowiczu. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radna Dorota Chylińska „wstrzymała się” od głosu. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Kamil Górski głosował „za”. 

5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

6. Radny Jacek Kaźmierski głosował „za”. 

7. Radny Bogdan Kostrzewa głosował „za”. 

8. Radny Hubert Krajewski głosował „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Maciej Pochwała głosował „za”. 

11. Radny Sebastian Popiel „wstrzymał się” od głosu. 

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann nie brała udziału w głosowaniu (nieobecna). 

13. Radny Tomasz Rudnicki głosował „za”. 

14. Radna Iwona Sokół głosowała „za”. 

15. Radny Szymon Szaleniec głosował „za”. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak głosowała „za”. 

17. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

18. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński „wstrzymał się” od głosu. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

17 „za”, 0 „przeciw”, 3 „wstrzymujące” 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska podjęła 

większością głosów 

UCHWAŁĘ XI77//2024 

 

Ad. 14 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr LXXXVII/613/2024 Rady Miejskiej 

w Łowiczu z dnia 29 lutego 2024 r. w sprawie określenia szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze, w tym za usługi sąsiedzkie 

oraz specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług 

opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz szczegółowych warunków 
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częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat jak również trybu ich pobierania – 

przedstawiła pani Urszula Markowicz Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej. 

(stanowi załącznik) 

 

W dyskusji wzięli udział: radny Robert Wójcik, pani Urszula Markowicz Dyrektor Miejskiego 

Ośrodka Pomocy Społecznej, radny Bogdan Kostrzewa. 

 

Opinię Komisji Mieszkaniowej i Socjalnej – przedstawił przewodniczący komisji radny Michał 

Zieliński. 

(stanowi załącznik) 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że jest kworum 

i zaproponowała głosowanie projektu uchwały  w sprawie zmiany uchwały 

Nr LXXXVII/613/2024 Rady Miejskiej w Łowiczu z dnia 29 lutego 2024 r. w sprawie 

określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze, 

w tym za usługi sąsiedzkie oraz specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat jak również 

trybu ich pobierania. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radna Dorota Chylińska głosowała „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Kamil Górski głosował „za”. 

5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

6. Radny Jacek Kaźmierski głosował „za”. 

7. Radny Bogdan Kostrzewa głosował „za”. 

8. Radny Hubert Krajewski głosował „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Maciej Pochwała głosował „za”. 

11. Radny Sebastian Popiel głosował „za”. 

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann nie brała udziału w głosowaniu (nieobecna). 

13. Radny Tomasz Rudnicki głosował „za”. 

14. Radna Iwona Sokół głosowała „za”. 

15. Radny Szymon Szaleniec głosował „za”. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak głosowała „za”. 

17. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

18. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

  20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie 

UCHWAŁĘ XI/78/2024 

 

Ad. 15 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Miasta Łowicza na lata 

2025-2028 – przedstawiła pani Urszula Markowicz Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej. 

(stanowi załącznik) 

 

W dyskusji wzięli udział: radny Robert Wójcik, radny Bogdan Kostrzewa, radny Hubert 

Krajewski, radny Maciej Pochwała, radny Sebastian Popiel, pani Urszula Markowicz Dyrektor 

Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej. 

 

Opinię Komisji Społecznej – przedstawiła przewodnicząca komisji radna Katarzyna Tadeusiak. 

Opinię Komisji Mieszkaniowej i Socjalnej – przedstawił przewodniczący komisji radny Michał 

Zieliński. 

Opinię Miejskiej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych – przedstawiła pani 

Urszula Markowicz Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej. 

(stanowią załączniki) 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że jest kworum 

i zaproponowała głosowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii dla Miasta Łowicza na lata 2025-2028. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radna Dorota Chylińska „wstrzymała się” od głosu. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Kamil Górski głosował „za”. 

5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

6. Radny Jacek Kaźmierski głosował „za”. 

7. Radny Bogdan Kostrzewa głosował „za”. 

8. Radny Hubert Krajewski głosował „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Maciej Pochwała głosował „za”. 

11. Radny Sebastian Popiel „wstrzymał się” od głosu. 

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann nie brała udziału w głosowaniu (nieobecna). 

13. Radny Tomasz Rudnicki głosował „za”. 

14. Radna Iwona Sokół głosowała „za”. 

15. Radny Szymon Szaleniec głosował „za”. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak „wstrzymała się” od głosu. 

17. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 
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18. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński „wstrzymał się” od głosu. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

16 „za”, 0 „przeciw”, 4 „wstrzymujące” 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska podjęła 

większością głosów/jednogłośnie 

UCHWAŁĘ XI/79/2024 

 

Ad. 16 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny dla 

Miasta Łowicza na lata 2025-2027 – przedstawiła pani Urszula Markowicz Dyrektor 

Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej. 

(stanowi załącznik) 

 

W dyskusji wziął udział radny Robert Wójcik. 

 

Opinię Komisji Mieszkaniowej i Socjalnej – przedstawił przewodniczący komisji radny Michał 

Zieliński. 

(stanowi załącznik) 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że jest kworum 

i zaproponowała głosowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Wspierania Rodziny dla Miasta Łowicza na lata 2025-2027. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radna Dorota Chylińska głosowała „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Kamil Górski głosował „za”. 

5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

6. Radny Jacek Kaźmierski głosował „za”. 

7. Radny Bogdan Kostrzewa głosował „za”. 

8. Radny Hubert Krajewski głosował „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Maciej Pochwała głosował „za”. 

11. Radny Sebastian Popiel głosował „za”. 

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann nie brała udziału w głosowaniu (nieobecna) 

13. Radny Tomasz Rudnicki głosował „za”. 

14. Radna Iwona Sokół głosowała „za”. 

15. Radny Szymon Szaleniec głosował „za”. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak głosowała „za”. 

17. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 
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18. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie 

UCHWAŁĘ XI/80/2024 

 

Ad. 17 

Projekt uchwały zmieniającej uchwalę Rady Miejskiej w Łowiczu nr III/16/2024 z dnia 

28 maja 2024 r. w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego 

dróg gminnych Miasta Łowicza na cele niezwiązane z budową, przebudową, remontem, 

utrzymaniem i ochroną dróg – przedstawił pan Paweł Gawroński Naczelnik Wydziału Spraw 

Komunalnych. 

(stanowi załącznik) 

 

Radni pytań, uwag nie zgłosili. 

 

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił przewodniczący komisji radny 

Jakub Wolski. 

(stanowi załącznik) 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że jest kworum 

i zaproponowała głosowanie projektu uchwały zmieniającej uchwalę Rady Miejskiej 

w Łowiczu nr III/16/2024 z dnia 28 maja 2024 r. w sprawie ustalenia wysokości stawek 

opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych Miasta Łowicza na cele niezwiązane 

z budową, przebudową, remontem, utrzymaniem i ochroną dróg. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radna Dorota Chylińska głosowała „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Kamil Górski głosował „za”. 

5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

6. Radny Jacek Kaźmierski głosował „za”. 

7. Radny Bogdan Kostrzewa głosował „za”. 

8. Radny Hubert Krajewski głosował „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Maciej Pochwała głosował „za”. 

11. Radny Sebastian Popiel „wstrzymał się” od głosu. 

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann nie brała udziału w głosowaniu (nieobecna). 

13. Radny Tomasz Rudnicki głosował „za”. 
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14. Radna Iwona Sokół głosowała „za”. 

15. Radny Szymon Szaleniec głosował „za”. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak głosowała „za”. 

17. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

18. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „przeciw”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

18 „za”, 1 „przeciw”, 1 „wstrzymujący” 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska podjęła 

większością głosów 

UCHWAŁĘ 81/XI/2024 

 

Ad. 18 

Projekt uchwały w sprawie zwiększenia zakresu działalności Spółki działającej pod nazwą 

Zakład Utrzymania Miasta sp. z o.o. z siedzibą w Łowiczu – przedstawił pan Paweł 

Gawroński Naczelnik Wydziału Spraw Komunalnych. 

(stanowi załącznik) 

 

W dyskusji wzięli udział: radny Maciej Pochwała, wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 

Krzysztof Olko. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Olko zgłosił ustną poprawkę do projektu 

uchwały w sprawie zwiększenia zakresu działalności Spółki działającej pod nazwą Zakład 

Utrzymania Miasta sp. z o.o. z siedzibą w Łowiczu polegającą na wykreśleniu w par. 1 zapisu 

"oraz pobierania opłaty targowej w formie inkasa" 

 

W dyskusji wzięli udział: radny Robert Wójcik, wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof 

Olko, pan Paweł Gawroński Naczelnik Wydziału Spraw Komunalnych, radny Tomasz 

Rudnicki, radny Szymon Szaleniec, radny Lech Aniszewski, radny Jacek Kaźmierski, radny 

Jakub Wolski, przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek, radny Michał Zieliński, 

radny Kami Górski, radny Maciej Pochwała, wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Grzegorz 

Durka, pan Arkadiusz Podsędek Skarbnik Miasta. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że jest kworum 

i zaproponowała głosowanie ustnej poprawki radnego Krzysztofa Olko do projektu 

uchwały w sprawie zwiększenia zakresu działalności Spółki działającej pod nazwą Zakład 

Utrzymania Miasta sp. z o.o. z siedzibą w Łowiczu polegającej na wykreśleniu w par. 1 

zapisu "oraz pobierania opłaty targowej w formie inkasa". 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „przeciw”. 

2. Radna Dorota Chylińska głosowała „za”. 
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3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Kamil Górski głosował „przeciw”. 

5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

6. Radny Jacek Kaźmierski głosował „za”. 

7. Radny Bogdan Kostrzewa głosował „za”. 

8. Radny Hubert Krajewski nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Maciej Pochwała głosował „przeciw”. 

11. Radny Sebastian Popiel głosował „za”. 

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann nie brała udziału w głosowaniu (nieobecna). 

13. Radny Tomasz Rudnicki głosował „przeciw”. 

14. Radna Iwona Sokół głosowała „przeciw”. 

15. Radny Szymon Szaleniec głosował „za”. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak głosowała „za”. 

17. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

18. Radny Jakub Wolski „wstrzymał się” od głosu. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „przeciw”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „przeciw”. 

 

 11 „za”, 7 „przeciw”, 1 „wstrzymujący” 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska przyjęła 

poprawkę większością głosów. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że jest kworum 

i zaproponowała głosowanie projektu uchwały w sprawie zwiększenia zakresu działalności 

Spółki działającej pod nazwą Zakład Utrzymania Miasta sp. z o.o. z siedzibą w Łowiczu 

z poprawką. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radna Dorota Chylińska głosowała „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Kamil Górski głosował „za”. 

5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

6. Radny Jacek Kaźmierski głosował „za”. 

7. Radny Bogdan Kostrzewa głosował „za”. 

8. Radny Hubert Krajewski nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Maciej Pochwała głosował „za”. 

11. Radny Sebastian Popiel głosował „za”. 

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann nie brała udziału w głosowaniu (nieobecna). 

13. Radny Tomasz Rudnicki głosował „za”. 

14. Radna Iwona Sokół głosowała „za”. 
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15. Radny Szymon Szaleniec głosował „za”. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak głosowała „za”. 

17. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

18. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

 19 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie 

UCHWAŁĘ XI/82/2024 

 

Ad. 19 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr X/65/2024 Rady Miejskiej w Łowiczu 

z dnia 30 października 2024 roku w sprawie określenia wysokości stawek podatku 

od środków transportowych – przedstawiła pani Monika Fudała Kierownik Referatu 

Podatków i Opłat z Wydziału Finansowego. 

(stanowi załącznik) 

 

W dyskusji wzięli udział: radna Dorota Chylińska, radny Michał Zieliński, radny Robert 

Wójcik, pani Monika Fudała Kierownik Referatu Podatków i Opłat z Wydziału Finansowego. 

 

Opinię Komisji Budżetu i Finansów – przedstawił przewodniczący komisji radny Jacek 

Kaźmierski. 

(stanowi załącznik) 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że jest kworum 

i zaproponowała głosowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr X/65/2024 

Rady Miejskiej w Łowiczu z dnia 30 października 2024 roku w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od środków transportowych. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radna Dorota Chylińska głosowała „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka „wstrzymał się” od głosu. 

4. Radny Kamil Górski głosował „za”. 

5. Radny Łukasz Jażdżyk „wstrzymał się” od głosu. 

6. Radny Jacek Kaźmierski „wstrzymał się” od głosu. 

7. Radny Bogdan Kostrzewa „wstrzymał się” od głosu. 

8. Radny Hubert Krajewski nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Maciej Pochwała głosował „za”. 

11. Radny Sebastian Popiel „wstrzymał się” od głosu. 
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12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann nie brała udziału w głosowaniu (nieobecna). 

13. Radny Tomasz Rudnicki głosował „za”. 

14. Radna Iwona Sokół głosowała „za”. 

15. Radny Szymon Szaleniec głosował „przeciw”. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak „wstrzymała się” od głosu. 

17. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

18. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „przeciw”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

  11 „za”, 2 „przeciw”, 6 „wstrzymujących” 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska podjęła 

większością głosów 

UCHWAŁĘ XI/83/2024 

 

Radny Michał Zieliński poprosił o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie zasad korzystania z obiektów i urządzeń użyteczności 

publicznej Gminy Miasta Łowicza – Ośrodka Sportu i Rekreacji w Łowiczu, sposobu ustalania 

opłat za ich korzystanie oraz powierzania Burmistrzowi Miasta Łowicza uprawnienia 

do stanowienia o ich wysokości. 

 

Radny Michał Zieliński poprosił o 5 minut przerwy na rozdanie projektu uchwał i zapoznanie 

z nim radnych. 

 

W dyskusji wzięli udział: radny Tadeusz Żaczek, radny Michał Zieliński, radny Lech 

Aniszewski, przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek, radny Robert Wójcik, 

wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Olko, pan Arkadiusz Podsędek Skarbnik 

Miasta. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek ogłosiła przerwę. 

 

Przerwa od godziny 19:26 do godziny 19:47. 

Po przerwie. 

 

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad korzystania z obiektów i urządzeń 

użyteczności publicznej Gminy Miasta Łowicza – Ośrodka Sportu i Rekreacji w Łowiczu, 

sposobu ustalania opłat za ich korzystanie oraz powierzania Burmistrzowi Miasta 

Łowicza uprawnienia do stanowienia o ich wysokości – przedstawił radny Michał Zieliński. 

 

W dyskusji wzięli udział: radny Robert Wójcik, radny Lech Aniszewski, radny Tomasz 

Rudnicki, radny Michał Zieliński, radny Kamil Górski. 
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Przerwa techniczna (załączenie alarmu) od godziny 20:03 do godziny 20:07. 

Po przerwie. 

 

W dyskusji wzięli udział: radny Kamil Górski, radny Michał Zieliński, radny Lech Aniszewski, 

wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Olko. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że jest kworum 

i zaproponowała głosowanie wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie zasad korzystania z obiektów i urządzeń użyteczności 

publicznej Gminy Miasta Łowicza – Ośrodka Sportu i Rekreacji w Łowiczu, sposobu 

ustalania opłat za ich korzystanie oraz powierzania Burmistrzowi Miasta Łowicza 

uprawnienia do stanowienia o ich wysokości. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „przeciw”. 

2. Radna Dorota Chylińska głosowała „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Kamil Górski „wstrzymał się” od głosu. 

5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

6. Radny Jacek Kaźmierski głosował „za”. 

7. Radny Bogdan Kostrzewa głosował „za”. 

8. Radny Hubert Krajewski głosował „przeciw”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Maciej Pochwała głosował „przeciw”. 

11. Radny Sebastian Popiel głosował „za”. 

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann nie brała udziału w głosowaniu (nieobecna). 

13. Radny Tomasz Rudnicki głosował „przeciw”. 

14. Radna Iwona Sokół głosowała „przeciw”. 

15. Radny Szymon Szaleniec głosował „za”. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak głosowała „za”. 

17. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

18. Radny Jakub Wolski „wstrzymał się” od głosu. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „przeciw”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „przeciw”. 

 

11 „za”, 7 „przeciw”, 2 „wstrzymujące” 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska zmieniła 

porządek sesji bezwzględną większością głosów. 

 

Ad. 20 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że jest kworum 

i zaproponowała głosowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad 
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korzystania z obiektów i urządzeń użyteczności publicznej Gminy Miasta Łowicza - 

Ośrodka Sportu i Rekreacji w Łowiczu, sposobu ustalania opłat za ich korzystanie oraz 

powierzania Burmistrzowi Miasta Łowicza uprawnienia do stanowienia o ich wysokości. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „przeciw”. 

2. Radna Dorota Chylińska głosowała „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Kamil Górski „wstrzymał się” od głosu. 

5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

6. Radny Jacek Kaźmierski głosował „za”. 

7. Radny Bogdan Kostrzewa głosował „za”. 

8. Radny Hubert Krajewski głosował „przeciw”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Maciej Pochwała głosował „przeciw”. 

11. Radny Sebastian Popiel głosował „za”. 

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann nie brała udziału w głosowaniu (nieobecna). 

13. Radny Tomasz Rudnicki głosował „przeciw”. 

14. Radna Iwona Sokół głosowała „przeciw”. 

15. Radny Szymon Szaleniec głosował „za”. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak głosowała „za”. 

17. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

18. Radny Jakub Wolski „wstrzymał się” od głosu. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „przeciw”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „przeciw”. 

 

  11 „za”, 7 „przeciw”, 2 „wstrzymujące” 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska podjęła 

większością głosów 

UCHWAŁĘ XI/84/2024 

 

Ad. 21 

Projekt uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Łowicza na 

lata 2024-2033 z autopoprawką – przedstawił pan Arkadiusz Podsędek Skarbnik Miasta. 

(stanowi załącznik) 

 

Radni pytań, uwag nie zgłosili. 

 

Opinię Komisji Budżetu i Finansów – przedstawił przewodniczący Komisji radny Jacek 

Kaźmierski. 

(stanowi załącznik) 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że jest kworum 

i zaproponowała głosowanie projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Łowicza na lata 2024-2033 z autopoprawką. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radna Dorota Chylińska głosowała „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Kamil Górski głosował „za”. 

5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

6. Radny Jacek Kaźmierski głosował „za”. 

7. Radny Bogdan Kostrzewa głosował „za”. 

8. Radny Hubert Krajewski głosował „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Maciej Pochwała głosował „za”. 

11. Radny Sebastian Popiel głosował „za”. 

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann nie brała udziału w głosowaniu (nieobecna). 

13. Radny Tomasz Rudnicki głosował „za”. 

14. Radna Iwona Sokół głosowała „za”. 

15. Radny Szymon Szaleniec głosował „za”. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak głosowała „za”. 

17. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

18. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński „wstrzymał się” od głosu. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

19 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący” 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska podjęła 

większością głosów 

UCHWAŁĘ XI/85/2024 

 

Ad. 22 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Łowicza na rok 2024 

z autopoprawką – przedstawił pan Arkadiusz Podsędek Skarbnik Miasta. 

(stanowi załącznik) 

 

Radni pytań, uwag nie zgłosili. 

 

Opinię Komisji Budżetu i Finansów – przedstawił przewodniczący komisji radny Jacek 

Kaźmierski. 

(stanowi załącznik) 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że jest kworum 

i zaproponowała głosowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

Łowicza na rok 2024 z autopoprawką. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radna Dorota Chylińska nie brała udziału w głosowaniu (nieobecna). 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Kamil Górski głosował „za”. 

5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

6. Radny Jacek Kaźmierski głosował „za”. 

7. Radny Bogdan Kostrzewa głosował „za”. 

8. Radny Hubert Krajewski głosował „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Maciej Pochwała głosował „za”. 

11. Radny Sebastian Popiel głosował „za”. 

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann nie brała udziału w głosowaniu (nieobecna). 

13. Radny Tomasz Rudnicki głosował „za”. 

14. Radna Iwona Sokół głosowała „za”. 

15. Radny Szymon Szaleniec głosował „za”. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak „wstrzymała się” od głosu. 

17. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

18. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński „wstrzymał się” od głosu. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

 17 „za”, 0 „przeciw”, 2 „wstrzymujące” 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska podjęła 

większością głosów 

UCHWAŁĘ XI/86/2024 

 

Ad. 22 

Projekt uchwały w sprawie pozostawienia bez rozpatrzenia petycji w sprawie pobierania 

odcisków palców przy wydawaniu dowodu osobistego – przedstawił przewodniczący 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji radny Szymon Szaleniec. 

(stanowi załącznik) 

 

Radni pytań, uwag nie zgłosili. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że jest kworum 

i zaproponowała głosowanie projektu uchwały w sprawie pozostawienia bez rozpatrzenia 

petycji w sprawie pobierania odcisków palców przy wydawaniu dowodu osobistego. 
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1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radna Dorota Chylińska nie brała udziału w głosowaniu (nieobecna). 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Kamil Górski głosował „za”. 

5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

6. Radny Jacek Kaźmierski „wstrzymał się” od głosu. 

7. Radny Bogdan Kostrzewa głosował „za”. 

8. Radny Hubert Krajewski głosował „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Maciej Pochwała głosował „za”. 

11. Radny Sebastian Popiel głosował „za”. 

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann nie brała udziału w głosowaniu (nieobecna). 

13. Radny Tomasz Rudnicki nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

14. Radna Iwona Sokół głosowała „za”. 

15. Radny Szymon Szaleniec głosował „za”. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak głosowała „za”. 

17. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

18. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

17 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący” 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska podjęła 

większością głosów 

UCHWAŁĘ XI/87/2024 

Ad. 24 

Interpelacje i zapytania. 

 

Radny Hubert Krajewski w imieniu Klubu Radnych Łowickie.pl złożył interpelację 

w sprawie problemu związanego z lokalizacją przystanku autobusowego przy ulicy Armii 

Krajowej 50. 

(stanowi załącznik) 

 

Radny Hubert Krajewski w imieniu Klubu Radnych Łowickie.pl złożył interpelację 

w sprawie podjęcia działań mających na celu montaż koszy na śmieci przy wszystkich 

przystankach autobusowych na terenie miasta. 

(stanowi załącznik) 

 

Radny Hubert Krajewski w imieniu Klubu Radnych Łowickie.pl złożył interpelację 

w sprawie podjęcia działań, które umożliwią łatwiejszy dostęp do AED zlokalizowanego 

na terenie Szkoły Podstawowej nr 3 przy ul. Grunwaldzkiej 9. 

(stanowi załącznik) 
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Radny Lech Aniszewski złożył interpelację w sprawie wykonania generalnego remontu lub 

wymiany przystanku autobusowego na ul. Łęczyckiej w pobliżu skrzyżowania z ul. Zagórską. 

(stanowi załącznik) 

Ad. 25 

Informacja o terminie następnej Sesji Rady Miejskiej oraz posiedzeń komisji. 

 

Następna Sesja Rady Miejskiej planowana jest 19 grudnia 2024 r., o godz. 13:00 

z następującym tematem: 

1. Przyjęcie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Łowicza i uchwalenie budżetu 

Miasta Łowicza na 2025 rok. 

 

Poinformować, o posiedzeniach komisji:  

wspólne posiedzenie Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta oraz Komisji Budżetu 

i Finansów – 9 grudnia 2024 r., godz. 15:00 

wspólne posiedzenie Komisji Mieszkaniowej i Socjalnej oraz Komisji Społecznej – 

10 grudnia 2024 r., godz. 15:00 

 

W dyskusji wzięli udział: radny Lech Aniszewski, radny Michał Zieliński, radny Robert 

Wójcik, przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek. 

 

Ad. 26 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek podziękowała za dyskusję i udział 

w obradach. 

 

Na tym zakończono obrady XI Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu. 

 

 

Protokołowała 

 

Katarzyna Jóźwiak 

Inspektor 

Przewodnicząca Rady 

Miejskiej w Łowiczu 

 

Zofia Wielemborek 

 


